
Voorzitter,

75 jaar na onze bevrijding, zit de oorlog nog steeds in ons.

Het minste wat we kunnen doen is niet wegkijken. Niet goedpraten , 
Niet uitwissen, Niet apart zetten.

Niet normaal maken wat niet normaal is… onze vrije democratische 
rechtstaat  koesteren en verdedigen. Want alleen die biedt 
bescherming tegen willekeur en waanzin.  Niet normaal maken, wat 
niet normaal is.  Prachtige woorden van onze koning voorzitter 4 mei 
jongstleden, maar oh wat zijn die woorden dagelijks nog actueel.

Voorzitter, voor het kaderdebat van vandaag  had onze fractie 
eigenlijk principieel  bedankt aangezien onze fractiemedewerkers, 
tevens volwaardige Forum leden niet welkom waren.  ( Bianca en 
Mirjam jullie zijn toppers) 

Voorzitter,  onbegrijpelijk, we geven €10.000 euro uit om ruimer te 
gaan vergaderen voor dit debat, met alle RIVM adviezen 
meegenomen, die overigens al behoorlijk zijn afgezwakt  aangezien 
de zware maatregelen geen stand houden in de samenleving nu er is 
gebleken dat de grote uitbraken uitblijven en er in hetzelfde rapport 
van de RIVM is omschreven dat 98% van de mensen die besmet raakt 
met Corona niet of nauwelijks klachten heeft.  Uiteraard vervelend 
voor de 2%.  

Voorzitter,  terug naar het kader.

Rijswijks-Belang maakt zich zorgen, zorgen om niet alleen de 
financiële situatie van Rijswijk, maar ook over de regie.

Zowel in het jaarverslag als halfjaarsrapportage komen structureel 
jaarlijks dezelfde bijzonderheden naar boven drijven.



Zelfs onafhankelijk bureau Baker Tilly kwam met een toch wel 
vernietigend rapport . In dat  rapport benoemde Baker Tilly de 
structurele problemen.

1 ervan was het bijzondere hoge percentage van de inhuur van 
externe. “ een serieus structureel probleem “ aldus een 
vertegenwoordiger bij de presentatie van het rapport. “ Voor 
Rijswijks-Belang een stevig signaal om het op  te pakken.

Onze fractie zal hiervoor een motie indienen.

Ook toch wel verbazing op sommige antwoorden in zowel de 
halfjaarsrapportage als jaarrekening.

Zo zou er voor thuiswerk mogelijkheden voor alle medewerkers een 
bedrag zijn berekend van 1200 €.

Dure ergonomische bureau stoelen a €600,-  en verstelbare bureau’s 
van €500 en bureaulampen van €100,- kwamen in de stukken voor.

Nu hebben wij gekeken op een ARBO goedgekeurde ergonomische  
bureau stoelen site. Daar zijn de prijzen tussen de 150 a 350 € de 
Directie fauteuils beginnen vanaf €600,- 

Zoektocht naar 5 miljoen : Op de vraag van RijswijksBelang of de % 
regeling kunst in de openbare niet bevroren kon worden geeft u aan 
dat de % regeling percentage  kunst  in de openbare ruimt  door de 
raad is vastgesteld. “ het college voert deze regeling uit”. 
Het college vind het toevoegen van kunst in de openbare ruimte van 
grote waarde en vindt het niet wenselijk om deze regel te bevriezen.

Dan zou ik nu toch heel graag de museum jaarkaarten van wethouder 
Bentvelzen en Wethouder Keus willen zien, nooit geweten dat ze 
grote waarde hechten aan kunst.



Bij de aanvraag van grote investering kredieten zou er dus bezuinigd 
kunnen worden op geen noodzakelijke kunst in de openbare ruimte. 

Ook is gebleken dat u geen uitblinker bent in het onderhouden van 
het bestaande kunst in Rijswijk..

Onze fractie zal hiervoor een een motie indienen.

Structurele tekorten door uitblijven uitgaves Rijk, wat is de stand van 
zaken, u heeft een brief gestuurd.  Is er al wat cashflow overgemaakt 
of blijft u in de afwachtende houding ?

Dierenwelzijn praat u over €3000,- voor een dierenvoedselbank. Gaat 
het hier om de locatie in Rijswijk?

Als laatste voorzitter willen wij u meegeven dat onze fractie het  niet 
verantwoord zou vinden om op de post “ economie en werken” te 
bezuinigen, dit mbt de Plaspoelpolder, wellicht de ambitie om daar 
juist extra in te investeren.  


